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Na stronie internetowej PZJ ukazaÅ‚ siÄ™ komunikat, z którego wynika, Å¼e zarzÄ…d ZwiÄ…zku
wreszcie uporaÅ‚ siÄ™ ze sprawÄ… zawartej 8 paÅºdziernika 2013 roku umowy, na mocy której
mistrzostwa Polski w skokach we wszystkich kategoriach wiekowych miaÅ‚y siÄ™ odbywaÄ‡ przez
5 lat (2014-2018) w Warce. Warto przypomnieÄ‡, Å¼e sprawa tej zawartej w dziwnych
okolicznoÅ›ciach i przez jakiÅ› czas tajnej dla Å›rodowiska umowy byÅ‚a poczÄ…tkiem
&bdquo;buntu&rdquo; czÄ™Å›ci tegoÅ¼ Å›rodowiska. Buntu, który w efekcie doprowadziÅ‚ do
nadzwyczajnego zjazdu wyborczego w listopadzie 2014 roku i &bdquo;zgniÅ‚ego kopromisu&rdquo;
w postaci wymiany czÄ™Å›ci zarzÄ…du, ale pozostawienia na funkcji prezesa PZJ Å•ukasza 
Abgarowicza, gÅ‚ównego winowajcy tego zamieszania z mistrzostwami Polski w skokach. Jak
moÅ¼na przeczytaÄ‡ w komunikacie z 20 stycznia 2016 roku, z inicjatywy PZJ strony (czyli
Stowarzyszenie Equisport i PZJ) porozumiaÅ‚y siÄ™ co do rozwiÄ…zania umowy o organizacji
Mistrzostw Polski w Skokach. Oznacza to, Å¼e w 2016 Mistrzostwa Polski w Skokach Przez
Przeszkody nie bÄ™dÄ… rozgrywane w OÅ›rodku JeÅºdzieckim Farma Sielanka w Warce.
Przy ocenie faktu, Å¼e wreszcie ta sprawa zostaÅ‚a rozwiÄ…zana, najwaÅ¼niejszym czynnikiem
jest czas.

Zanim wyraÅ¼Ä™ swoje zdanie, co wynika z analizy owego &bdquo;czasu&rdquo;, trzeba
przypomnieÄ‡ to, co jest najistotniejsze w tej sprawie. OÅ›rodek Equisport jest bardzo dobrym
miejsce do rozgrywania mistrzostw Polski. Ma hipodrom z tak poÅ¼Ä…danym przez jeÅºdÅºców
podÅ‚oÅ¼em z piasku kwarcowego, duÅ¼e doÅ›wiadczenie w organizacji wielkich imprez (z
zaprzÄ™gowymi MÅš wÅ‚Ä…cznie), sprawnÄ… zaÅ‚ogÄ™ z czuwajÄ…cÄ… nad wszelkimi
szczegóÅ‚ami JustynÄ… MichaÅ‚kiewicz, jest wreszcie centralnie poÅ‚oÅ¼ony. Z punktu widzenia
zawodników i widzów &ndash; Å›wietne miejsce na MP. W czym wiÄ™c tkwiÅ‚ problem? W zapisach
mowy. ByÅ‚a ona niekorzystna finansowo dla PZJ, a korzystna dla Stowarzyszenia Equisport. Jej
zawarcie byÅ‚o zÅ‚amaniem trzech waÅ¼nych zasad: 1. równego traktowania wszystkich
organizatorów zawodów; 2. odstÄ…pienia od mocno deklarowanego wczeÅ›niej przez ten sam
zarzÄ…d i tego samego prezesa obowiÄ…zku rozpisywania konkursu na MP; 3. pogwaÅ‚ceniem
równie mocno deklarowanej jawnoÅ›ci i przejrzystoÅ›ci Å¼ycia zwiÄ…zkowego (byÅ‚a tajna).Po
fakcie, kiedy rozpÄ™taÅ‚a siÄ™ burza, byÅ‚y prezes uÅ¼ywaÅ‚ kÅ‚amliwej argumentacji, Å¼e MP
musiaÅ‚y byÄ‡ zorganizowane w Warce, bo rzekomo domagaÅ‚ siÄ™ tego sponsor (pisaÅ‚em o tym
w tekÅ›cie &bdquo;Manipulacje..." z 2.11.2014 r.).UpÅ‚yw czasu i&hellip;Od czasu burzy (jesieÅ„
2013) do momentu rozwiÄ…zania problemu upÅ‚ynÄ™Å‚y mniej wiÄ™cej dwa lata i trzy miesiÄ…ce.
Z jednej strony moÅ¼na wyciÄ…gnÄ…Ä‡ taki wniosek: waÅ¼niejsze byÅ‚o przejÄ™cie wÅ‚adzy,
niÅ¼ zaÅ‚atwienie spraw, które legÅ‚y u podstaw owej zmiany. Jak juÅ¼ przejÄ™liÅ›my wÅ‚adzÄ™,
to sprawa moÅ¼e poczekaÄ‡. ZaÅ‚atwimy jÄ…, oczywiÅ›cie, ale po co ten poÅ›piech. Mamy czas. 
Z drugiej strony jest to dobra ilustracja tego, o czym pisaÅ‚em w tekÅ›cie pod tytuÅ‚em
&bdquo;RzÄ…dziÄ‡ to znaczy podejmowaÄ‡ decyzje&rdquo;.  &bdquo;DecyzjowstrÄ™t&rdquo;,
bardzo powaÅ¼na skaza czÅ‚onków obecnego zarzÄ…du PZJ, jest tu widoczna jak na dÅ‚oni. Ci,
którzy nie majÄ… predyspozycji do rzÄ…dzenia, najczÄ™Å›ciej tak wÅ‚aÅ›nie postÄ™pujÄ…:
odwlekajÄ… i odwlekajÄ… to co i tak jest nieuchronne. OczywiÅ›cie ze szkodÄ… dla sprawy.

https://hipologika.pl 26.06.2025, 2:35:15 - 1

https://hipologika.pl
mailto:webmaster@hipologika.pl


&hellip;i momentObie kwestie Å‚Ä…czÄ… siÄ™ ze sobÄ…. Odwlekanie wynikajÄ…ce m.in. z
decyzjowstrÄ™tu doprowadziÅ‚o do tego, Å¼e trudno o gorszy moment na podjÄ™cie tej decyzji
&ndash; na szeÅ›Ä‡ miesiÄ™cy przed terminem tegorocznych mistrzostw! Kto siÄ™ teraz podejmie
organizacji? Z szybkiej sondy przeprowadzonej przez dziennikarzy &bdquo;Åšwiata Koni&rdquo;
wynika, Å¼e wiÄ™kszoÅ›Ä‡ wÅ‚aÅ›cicieli oÅ›rodków, które mogÅ‚yby siÄ™ podjÄ…Ä‡ takiej
organizacji, wypowiada siÄ™ w duchu: w tym roku to wykluczone, bo jest za maÅ‚o czasu, ale w
przyszÅ‚ym roku czemu nie. Jako czÅ‚owiek, który wspóÅ‚organizowaÅ‚ trzy MP w skokach na
Kozielskiej, doskonale ich rozumiem. Tego czasu jest za maÅ‚o przede wszystkim na pozyskanie
sponsorów. No i ten moment: budÅ¼ety marketingowe firm sÄ… konstruowane i uzgadniane
jesieniÄ…. Z tegorocznymi mistrzostwami Polski w skokach mogÄ… byÄ‡ duÅ¼e kÅ‚opoty. Z
mojego doÅ›wiadczenia wynika - i tym siÄ™ chcÄ™ podzieliÄ‡ z PaÅ„stwem i z zarzÄ…dem PZJ
&ndash; Å¼e ewentualnym uÅ‚atwieniem dla potencjalnych organizatorów MP, moÅ¼e byÄ‡
odstÄ…pienie na ten rok od zasady, Å¼e muszÄ… to byÄ‡ MP we wszystkich kategoriach
wiekowych i w jednym miejscu. MoÅ¼e lepiej od razu rozpisaÄ‡ konkurs osobno na MP seniorów, a
osobno na juniorów, mÅ‚odych jeÅºdÅºców i dzieci.Marek Szewczyk 
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